
Protokoll 
fört vid Cacineföreningens sammanträde 

 
Dag:  Torsdagen den 1 November 2018 
Plats:  Nässjö Stadshus 
Deltagande: Cecilia Gerhardsson, ordförande 

Ulf Fransson, kassör 
Gun Fransson, ledamot 

 Martin Nilsson, ledamot 
 Carina Hjertberg Gustavsson, suppleant  

 
§1  Mötets öppnande 
 Ordförande förklarade mötet öppnat. 
 
§2  Val av sekreterare 
 Martin Nilsson valdes till sekreterare för sammanträdet. 
 
§ 3  Ekonomi 
 Aktuellt saldo på föreningens konto är 99 407 kr.  

Cacineföreningen har fört över totalt 127 000 kr till vänföreningen AAEGB, pengarna kommer 
användas till bygget av två nya skolsalar i Cacine. överföringarna ägde rum i juli och september 
2018.  
P.g.a. av ändrade EU-regler har de senaste överföringarna gjorts via kontakter i Ungern. Då 
Ungern nyttjar en tillfällig dispens för överföringar till vissa länder så finns det en risk att 
föreningen i framtiden inte kommer kunna föra över pengar via Ungern. Western Union kan då 
vara ett alternativ. 

 
§ 4  Julskyltning i Nässjö 

Cacineföreningen kommer medverka vid Nässjös julskyltning 2/12. Föreningen kommer att ha 
öppet i Galleri Brånas lokaler och ställa ut de konstverk som har skänkts av Erling Gustafsson. 
Utöver konstverken kommer det finnas glögg, klänningar, te och shiasmör till försäljning. 
För att marknadsföra föreningens deltagande kommer Gun Fransson skicka ut ett mail till våra 
medlemmar, Ulf Fransson kommer medverka i en artikel i Smålands Dagblad och Martin 
Nilsson kommer skapa en annons på Facebook. 
 

§ 5  Övrigt 

• Gun Fransson upplyste mötesdeltagarna att Valberto har skickat ut ett informationsbrev 
samt att det finns en ny version av Franssons nyhetsbrev. 

• Titus från Ingoré kommer besöka makarna Fransson mellan 8/11 och 12/11. 

• Den 8/2 2019 kommer Kulla Kapell anordna Guinea Bissau-afton med körsång och fika. 

• Styrelsens nästa möte planerades till 23/1 2019 klockan 18.00 i Nässjös stadshus. 

• Föreningen beslöt att årsmöte ska hållas 9/3 2019 klockan 14.00. 
 
§ 6 Mötets avslutande 

Cecilia Gerhardsson avslutade mötet. 
 
 
  

 Cecilia Gerhardsson   Martin Nilsson 
 Ordförande   Tillfällig sekreterare 

 


